
Pytanie: 

 

Dzień dobry, 

jestem właścicielem mikro firmy działającej od wielu lat w Świdnicy. Jestem też jej mieszkańcem. 

Do września br. uważałem, że rzeczywiście nasza gmina jest przyjazna przedsiębiorcom. Jednak 

teraz boję się już o byt swojej malutkiej firmy i uważam, że niestety teraz Urząd Gminy zostawił 

mnie samego z dużym problemem - chodzi mi oczywiście o wywóz odpadów komunalnych. 

Zatrudniam jedną osobę, a koszt miesięczny wywozu odpadów to 162 zł. Jest to dla mnie bardzo 

duże obciążenie. Bardzo proszę więc tut. Urząd Gminy o pomoc w negocjacjach dotyczących 

tych kosztów z firmami, które profesjonalnie zajmują się tymi usługami. Myślę, że bardzo 

pomocne byłoby zorganizowanie spotkania ze wszystkimi przedsiębiorcami naszej gminy w 

sprawie, którą opisałem powyżej. Takie spotkanie na pewno wyjaśniłoby wiele naszych 

wątpliwości i zapewne pomogłoby rozwiązać ten palący problem. Oczekuję szybkiej odpowiedzi, 

oczywiście pozytywnej. 

Z poważaniem Zenon Jakóbczyk  

 

 

 

Odpowiedź:  
 
Dzień dobry, 
 
Nadal trwają rozmowy z firmą, która podjęła się zorganizować odbiór odpadów od nieruchomości 
niezamieszkałych. Firma USKOM będzie analizować koszty przez najbliższy czas i nie 
wykluczone są zmiany kosztów. Uzależnione jest to również od ilości firm, które będzie 
obsługiwać. Jeżeli ma Pan więcej pytań to zapraszam do urzędu na spotkanie.  
 
 
 

Pozdrawiam 
       Izabela Mazurkiewicz  
Zastępca Wójta Gminy Świdnica 

 
                                                                                   


